
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

 

Protokół nr 49/2023 

 

XLIX Posiedzenie w dniu 24 października 2023  

Obrady rozpoczęto 24 października 2023 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:50 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

 

Obecni: 

 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radny Marcin Porzucek – nieobecny 

Radna Justyna Sarbinowska – nieobecna 

Radny Łukasz Waleński – nieobecny  

Radna Maria Wesołek – nieobecna  

 

Tematy posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 364/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2023r. 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 365/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2028 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 366/2023 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży nieruchomości 

gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości 

gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 364/2023 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2023r. 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy, odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 365/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2023-2028 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła skarbnik gminy, odpowiadała na pytania radnych.  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu Uchwały nr 366/2023 w sprawie zasad przeznaczania do sprzedaży 

nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Żaneta Langner inspektor ds. Gospodarki Nieruchomościami 

Poprosiła o nie podejmowanie tej uchwały na dzisiejszej sesji. Projekt uchwały był wskazany po uzgodnieniu i 

wystawieniu  porządku obrad. W związku z powyższym nie będzie zmiany porządku obrad na sesji. Projekt 

uchwały zostanie wprowadzony na sesję w listopadzie.  



 

Radna Hanna Powicka zapytała o sprzedaż działek. 

Inspektor ds. GN Żaneta Langner odpowiedziała, że  

 

Ad. 4 Sprawy bieżące: 

Radny Dariusz Naskręt bardzo słabo promowane konsultacje o strategii  mieszkańcy nie wiedzą,  ul. Wolności 

popsuty chodnik,  na ostatniej komisji przeprowadzono rozmowy o naprawie drogi w kierunku cmentarza firma 

zostawiła nieporządek, dlaczego drogę naprawiał  ZUK.  

Wójt odpowiedział, ze firma ze Strzelec jest podwykonawcą i nie poczuwa się do odpowiedzialności, 

Inwestorem jest firma z daleka, która  otrzymała pismo, przeprowadzono również rozmowy telefoniczne. Ze 

względu na to, że zbliża się 1 listopada zlecono wykonanie prac ZUK. Z prac zostanie wystawiona faktura, którą 

obciążony zostanie inwestor.     

 

Radna Hanna Powicka przypomniała o naprawie chodnika na ul. 27 Grudnia, jeżeli będzie możliwość to zostanie 

przełożony z płytek które zostaną od nr 7 do 10  

Wójt odpowiedziała, że sprawa przekazana jest do ZUK, który ma dużo prac, w miarę możliwości realizuje po 

kolei zgłoszone działania.   

 

Radny Jacek Jańczak zapytał czy gmina otrzyma rządowe fundusze za frekwencję wyborczą.  

Sekretarz poinformował, że Gmina jest na drugim miejscu, jeżeli chodzi o środki na  strażaków i  ……, jeżeli 

chodzi o środki dla gospodyń wiejskich i kluby sportowe  fundusze mały otrzymać gminy, w których frekwencja 

przekroczy powyżej 60% , nie wiadomo jakie będą decyzje.  

 

Sekretarz poinformował o  

➢ konsultacjach społecznych w sprawie strategii rozwoju Gminy Piaski (25.11. godz. 16.00),  

➢ pismo w sprawie dowozu ucznia niepełnosprawnego do Leszna – odpowiedź,  że zgodnie z prawem 

gmina może dowozić do najbliższej szkoły,  

➢ informacja o klasterze energetycznym udostępniona na Esesji, 

➢ otwarcie świetlicy w Bodzewie - 18.11.  

➢ do Gminy dotarły laptopy dla dzieci klas 4, prawdopodobnie wydawane na koniec przyszłego tygodnia, 

➢ posiedzenie komisji i sesji do 15. 11 – podatki  

➢ projekt EKO Mondi,  

➢ kontrola w przedszkolu  Sesnsor Szkraby i Enart - od wczoraj tj. od 23.10.  

 

 

 

Przewodnicząca posiedzenia  

 

Dagmara Rucińska  

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


